

**ကောလိပ်ဘုတ်အဖွဲ့သည် အဓိကနည်းလမ်းဖြင့် Cedar Grove အထက်တန်းကျောင်း ကျောင်းသားများကို အဓိကနည်းလမ်းတစ်ခု (A Major Way) အသိအမှတ်ပြုသည်။**

Cedar Grove အထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းသားလေးဦးသည် ပညာသင်နှစ်တွင် ဂုဏ်ထူးများဖြင့် စာသင်နှစ်သစ်ကို စတင်နေပြီဖြစ်သည်။

ကောလိပ်ဘုတ်အဖွဲ့ အမျိုးသား အသိအမှတ်ပြုရေး အစီအစဉ်များ(College Board National Recognition Programs) မှ အမျိုးသား အာဖရိကန် အမေရိကန် အသိအမှတ်ပြုမှု (National African American Recognition Award) ဆုကို Cedar Grove အထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းသားလေးဦးအား ချီးမြှင့်ခဲ့ပါသည်။ Adriel Ammah ၊ Ca'Tori Traylor ၊ Precious Nketsia နှင့် Waynijah Kuykendall တို့သည် ၎င်းတို့၏ ပြင်းထန်သော ပညာရပ်ဆိုင်ရာ စွမ်းဆောင်ရည်များကြောင့် ဤဂုဏ်ပြုချီးမြှင့်ခြင်းခံရပါသည်။ လူမည်း၊ ဌာနေတိုင်းရင်းသား နှင့် လက်တင်နီကျောင်းသားများအား ချီးမြှင့်သည့် ပညာရေးဂုဏ်ထူးများသည် မတူကွဲပြားသော အရည်အချင်းများကို စုဆောင်းရန် ကြိုးပမ်းနေပါသည့် ကျောင်းသားများအား ၎င်းတို့၏ ပြင်းထန်သော ပညာရေး အောင်မြင်မှုများကို ကောလိပ်များနှင့် ပညာသင်ဆုအစီအစဉ်များနှင့် မျှဝေရန် အခွင့်အရေးပေးသည်။

"ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ကျောင်းသားတွေကို သူတို့လုပ်ခဲ့တဲ့ ကြီးကျယ်တဲ့အလုပ်အတွက် သူတို့ကို ဂုဏ်ပြုပြီး အသိအမှတ်ပြုရတဲ့အတွက် ဝမ်းသာပါတယ်။ စာသင်ခန်းအတွင်းနှင့် PSAT/NMSQT ၊ PSAT 10 နှင့် AP စာမေးပွဲများကဲ့သို့ ကောလိပ်ဘုတ်အဖွဲ့ အကဲဖြတ်မှုတွေမှာ သူတို့ရဲ့ နိုင်မာတဲ့ ပညာရေးစွမ်းဆောင်ရည် အတွက် ကျွန်တော်တို့ ဂုဏ်ယူမိပါတယ်" ဟု Cedar Grove ၏ ကျောင်းအုပ်ကြီး Clifton Spears က ပြောကြားခဲ့သည်။ " ကျွန်တော်တို့ ကျောင်းသားတွေကို ထူးခြားစေတဲ့ အရာများစွာရှိပြီး ဒီဂုဏ်ပြုမှုကို ရရှိခြင်းဟာ သူတို့ရဲ့အနာဂတ်အတွက် ပိုင်ဆိုင်မှုတစ်ခုအဖြစ် အားပြည့်ပေးပါတယ်။"

အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျောင်းသားများအတွက် စံသတ်မှတ်ချက်များတွင် ပါဝင်သည်များ -

- GPA 3.5 နှင့်အထက်။
- ဆုအစီအစဉ်တစ်ခုစီအတွက် ပြည့်နှယ်တစ်ခုစီရှိ အကဲဖြတ်သူများ၏ ထိပ်တန်း 10% အတွင်းရှိ PSAT/NMSQT သို့မဟုတ် PSAT 10 အကဲဖြတ်ရမှတ်များ သို့မဟုတ် 9 တန်းနှင့် 10 တန်း AP စာမေးပွဲ နှစ်ခု သို့မဟုတ် ထို့ထက်ပိုသော စာမေးပွဲများတွင် 3 မှတ်နှင့် အထက် ရရှိခဲ့သည်။
- ကျေးလက်ဒေသ သို့မဟုတ် မြို့ငယ်လေးတွင် ကျောင်းတက်ခြင်း သို့မဟုတ် အာဖရိကန် အမေရိကန်/လူမည်း၊ ဟစ်စပန်နစ်အမေရိကန်/လက်တင်နီ သို့မဟုတ် ဌာနေ တိုင်းရင်းသား/ဇာတိအဖြစ် သတ်မှတ်ထားခြင်း။

၎င်းတို့၏ ဒုတိယနှစ် သို့မဟုတ် ဂျူနီယာနှစ်အတွင်းတွင် အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျောင်းသားများကို BigFuture သို့ လျှောက်ထားရန် ဖိတ်ကြားခံရပြီး၊ ရွေးချယ်ခံရပါက လာမည့်စာသင်နှစ်အတွင်း ချီးမြှင့်ခြင်း။ ဤထူးခြားသောဂုဏ်ကို မိသားစုနှင့် သူငယ်ချင်းများကို မျှဝေပေးမည် မဟုတ်သော်လည်း ကောလိပ်ဘုတ်အဖွဲ့၏ ကျောင်းသားရှာဖွေရေးဝန်ဆောင်မှု (College Board's Student Search Service)ကို အသုံးပြုသည့် ကောလိပ်များနှင့် အဖွဲ့အစည်းများသည် ခေါ်ယူနေစဉ် အတွင်း ဆုရရှိသူများနှင့် တိုက်ရိုက်ချိတ်ဆက်နိုင်သည်။

ဤအံ့ဩဖွယ်အခွင့်အလမ်းသည် ပိုကောင်းမလာနိုင်သည့်အတိုင်း ကောလိပ်ဘုတ်အဖွဲ့၏ ကျောင်းသားရှာဖွေရေးဝန်ဆောင်မှုကို အသုံးပြုသည့် ကောလိပ်များနှင့် အဖွဲ့အစည်း များသည် စုဆောင်းမှုကာလအတွင်း ဆုရရှိသူများနှင့် တိုက်ရိုက်ချိတ်ဆက်နိုင်သည်။ ၎င်းတို့၏အောင်မြင်မှုများနှင့် အနာဂတ်ကို မိသားစုများနှင့် သူငယ်ချင်းများထံ မျှဝေသည့် အခါ၊ ကောလိပ်များနှင့် အဖွဲ့အစည်းများသည် ဤဝန်ဆောင်မှုတစ်ဆင့် ကောလိပ် ဘုတ်အဖွဲ့၏ ကျောင်းသားရှာဖွေရေးဝန်ဆောင်မှုကို အသုံးပြု၍ အကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပြီး ခေါ်ယူနေစဉ်အတွင်း ဆုရရှိသူများနှင့် တိုက်ရိုက်ချိတ်ဆက်နိုင်သည်။

"ကောလိပ် ခေါ်ယူရေး လုပ်ငန်းစဉ်အတွင်းမှာ ကျောင်းသားတွေကို မြင်ဖို့ ပိုခက်လာတယ်။ တစ်ခါတလေ သတိမမူမိပေမယ့် သူတို့ရဲ့ ထူးချွန်ထက်မြက်တဲ့ ပညာရေးစွမ်းရည်တွေကို ပြသခဲ့တဲ့ ကျောင်းသားတွေကို ဂုဏ်ပြုတဲ့အနေနဲ့ အမျိုးသား အသိအမှတ်ပြုရေး အစီအစဉ် တွေကို ဂုဏ်ယူမိပါတယ်" ကောလိပ်ဘုတ်အဖွဲ့မှ BigFuture ၏ စီနီယာ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Tarlin Ray ကပြောကြားခဲ့သည်။ "ဒါဟာ ကျောင်းသားတွေအတွက်သာမက နယ်ပယ်အသီးသီးက ထူးချွန်တဲ့ ကျောင်းသား တွေကို ခေါ်ယူဖို့ ကတိကဝတ်ပြုထားတဲ့ ကောလိပ်တွေနဲ့ တက္ကသိုလ်တွေအတွက်ပါ အကျိုးရှိပါတယ်။"